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Flash receiver BE1442



Flash receiver BE1444



Overview



Overview



1 Rotatable reflector



1 Rotatable reflector



2 Flash



2 Flash



3 Visit LED, orange



3 Visit LED, orange



4 Visit LED, green



4 Visit LED, green



5 Visit LED, yellow



5 Visit LED, yellow



6 Visit LED, red



6 Visit LED, red



7 Connector for power supply



7 Connector for power supply



8 Telephone input for analogue telephone



8 Telephone input for analogue telephone



9 Mute / test button



9 Mute / test button



10 Bed shaker output



10 Bed shaker output



11 Cable holder



11 Cable holder



12 Table stand/battery compartment



12 Table stand/battery compartment



13 External socket



13 Smoke alarm menu button



14 Power LED



14 Power LED
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15 Smoke alarm supervision LED
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Bellman Visit flash receiver, BE1442/BE1444 General The flash receiver is part of the Visit smart home system that helps you to keep tabs on your home. It alerts you with bright flashes when the doorbell or telephone rings, when your baby needs you or if a fire should occur. It is activated via radio signals from the Visit transmitters and features colored LED’s to differentiate the alarms. You can also connect a bed shaker (optional accessory) and wake up to vibrations if something should happen while you are asleep. For indoor use.



Getting started Unpacking, installing and testing the unit 1 Connect the power supply to the receiver and the mains power. Pull the battery tab at the bottom. Place the receiver on a level surface or mount it on the wall using the BE9075 wall bracket accessory. The receiver should be placed where it best can be seen. 2 To test the radio link you need a Visit transmitter. Press the test button/s on the transmitter. 3 The receiver starts to flash and lights up the corresponding Visit LED. If a bed shaker is connected, it will vibrate. A short press on the test button repeats the last indication. If nothing happens, see Troubleshooting. 4 You can connect a Bellman bed shaker, BE1271 (optional accessory) to the bed shaker output (10) . When the flash receiver is activated, the bed shaker will vibrate. 5 You can connect the flash receiver to the landline phone jack via the telephone input (8) with the BE9105 Telephone Flex (optional accessory) and an adapter plug (optional accessory). When the phone rings, the flash receiver will alert with flashes and the yellow LED (5) will light up.



Function Radio key All Bellman Visit units are set to the same radio key as factory default. If you have a neighbour with a similar system, you can change the radio key so that you do not affect each other’s systems. Please refer to Installer’s guide in page 10. If you want to change the radio keys. All units in a Bellman Visit System must have the same radio key in order to operate as a group.
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Indicators and Signals It is generally the transmitters in the Visit smart home system that determine how the receivers will indicate an alarm. See the description in the relevant transmitter user manual for further information. The Visit flash receiver has a function which allows you to easily check which alarm was the last one detected. Give a short press on the test button (9) and the last alarm will be repeated.



EN



System indicators The LEDs that indicate which transmitter has activated the Bellman Visit Flash Receiver normally have the following meanings. 



Orange LED



indicates a baby monitor.







Green LED



indicates a door transmitter.







Yellow LED



indicates a telephone transmitter.







Red LED



indicates a fire alarm.



If the green and yellow LEDs blink alternately, this indicates that the Visit flash receiver is in radio key selection mode. The flash receiver will then wait for a radio signal from a transmitter in the Visit system which will adjust the receiver to the same radio key as the transmitter is set to. Flash light When the Visit flash receiver is activated, the flash (2) will show a sharp white light. The flash head (1) can be rotated to point in the direction required The reflector can, for example, be pointed towards a wall to prevent dazzle. A silicone slip-on top is also available in a variety of colours (art. no. BE9164-BE9167). Vibration The Bellman Visit Flash Receiver can power a BE1271 Bellman Bed shaker (optional accessory) . The bed shaker is placed under the pillow to wake the connected to the socket (10) user up when the Visit flash receiver is activated. Refer to the user manual for the relevant Bellman Visit transmitter for more information about vibration patterns.
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Power LED indications When the flash receiver is connected to mains power, the power LED lights up in green. The BE1442/BE1444 flash receiver is also equipped with battery backup and the power LED indicates the following: Power LED



Status



Green light



Connected to mains power. Backup batteries installed.



Green blinks



Connected to mains power. No backup batteries detected.



Red light



Running on battery backup.



Red blinks



Backup batteries nearly depleted.



For further instruction about replacing the batteries, please refer to Installer’s guide “Battery backup” section in Page 11.
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Troubleshooting in brief If



Try this



Nothing happens.







Check that the power supply unit is connected correctly.







Check that there is current in the wall socket.







Check the battery in the transmitters.



The receiver is not activated.











The receiver signals when no transmitter is activated.







EN



Check that the receiver is not placed too far away from the transmitters by moving it closer to the transmitters. Check that the receiver is set to the correct radio key. For further information see Function/Radio key. Change the Radio Key on all units in the system. For further information see Appendix/Radio key.



For further information, please refer to the Installer’s guide.
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Installer’s guide 10 Introduction 11 



Battery backup



12 



Smoke alarm supervision



14 



Smoke alarm supervision indication



16 



Technical information
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Introduction Settings No adjustments are required for normal use. The relevant descriptions are provided below, if you wish to change a setting for some reason.



Changing the radio key In order to use several Visit systems close to one another without interference, different radio keys can be set on the different systems. All Visit units from the factory are set to the same radio key, channel 0. This means that all radio key switches on the transmitters are set to the OFF position. Here is how you change the radio key: Open the transmitter cover and move any radio key switch to the up=on position to change the radio key. See Changing the radio key for the relevant transmitter. Press and hold the mute/test button on the top of the receiver until the green and yellow Visit LED’s blink alternately. Release the button. Press the test button/s on the transmitter within 30 seconds to send the new radio key. All Visit LEDs on the receiver blink 4 times to show that the radio key has been changed. It then returns to normal mode. Please note: All Visit units must be set to the same radio key in order to operate as a group.  



 



 



 



Signal pattern A signal pattern decides how the receiver in the Visit system indicates during the activation. Changing the transmitter signal switch changes the signal pattern which the receivers display when the transmitter is activated. See the transmitter user manual for further information.
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Battery backup



BE1442/BE1444 EN



CAUTION RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BY AN INCORRECT TYPE. DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING TO THE INSTRUCTIONS.



Getting started • Remove the battery tab at the bottom of the unit before use. • Please charge the unit for 24 hours to ensure full backup time.



Replacing batteries • Remove the screw at the bottom of the unit to exchange the batteries.



• Use only 4x1.2VNiMH 600AAA/900AAA Lexel rechargeable batteries to ensure full backup time. • Battery Model NO.: BE1442: 600AAA: LH060-3AH45 or 900AAA: LH095-3AH45 BE1444: 900AAA: LH095-3AH45



How to get batterys • You can contact your local dealer or direct contact the Bellman & Symfon AB.
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Smoke alarm supervision (BE1444 only) BE1444 has an unique feature when working with smoke alarm transmitter BE1281, which is called smoke alarm supervision function. To activate the smoke alarm supervision function on the flash receiver, you need to manually pair the smoke alarm transmitter BE1281 by allowing the flash receiver to store the hardware ID of the smoke alarm.



1



12 5s



2



5s 3s



3s







Press and hold the mute/test button on the top of the receiver until the green and yellow Visit LEDs blink alternately. Release the button.
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Indication of smoke alarm ID sequence in BE1444



EN



Sequence smoke alarm 1 smoke alarm 2 smoke alarm 3 smoke alarm 4 smoke alarm 5 smoke alarm 6 smoke alarm 7 smoke alarm 8 LED lights up



LED flashes



When successfully paired, the corresponding LED will light up to indicate the smoke alarm hardware ID sequence in BE1444 memory. (Sequence indication: please refer to the Information above. ) Attach the corresponding label (provided with each smoke alarm transmitter) on the smoke alarm transmitter unit so you can easily identify it later.











BE1444 can maximum store 8 smoke alarm hardware ID. When manually paring the 9th smoke alarm to BE1444, the four LED orange, green yellow and red will blink at the same time for 30 seconds, to indicate the hardware ID storage failure which means the smoke alarm supervision function is not available.
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Smoke alarm supervision indication In case there is faulty on the BE1281 smoke alarm which is manually paired to the BE1444 as per mentioned in Page 12, the Visit LED ( 6 ) on the BE1444 will blink in red. To identify the faulty, please refer to the indication on Smoke alarm supervision LED (15) and the table below. Status



Indication



Try this



Smoke alarm supervision LED (15) Low battery







orange, blinking







Lost connection







red, blinking











Hardware failure







red











Replace the battery using the correct batteries stated at the smoke alarm label. Check if the battery in the smoke alarm transmitter is still OK. Move the units to their original position and verify that the error message disappears. Clean the smoke alarm transmitter according to the smoke alarm transmitter manual. If it is still faulty, replace the smoke alarm transmitter.



If there are multiple BE1281 smoke alam manually paired, just enter the Smoke alarm menu to find the faulty unit.
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Removing one smoke alarm transmitter from the system



EN Menu button



5s Smoke alarm supervision LED



Press the Menu button (13) on the backside of the unit. The Smoke alarm supervision LED (15) will light up green to indicate you are entering the menu system. Press the Menu button (13) until the LED (3) switches to the corresponding smoke alarm transmitter as per page 13.



Menu button



Press and hold the Smoke alarm transmitter Menu button (13) for more than 5 seconds. Release the button. The flash receiver will indicate the successful removal of the smoke alarm transmitter by swithing between the LED lights four times.



























Removing all smoke alarm transmitters from the system



Menu button



5s Smoke alarm supervision LED



Press the Smoke alarm transmitter Menu button (13) on the backside of the unit. The Smoke alarm supervision LED (15) will light up green to indicate you are entering the menu system.
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Technical information Power supply Mains power:



7.5 V DC / 1500 mA. This product is also designed for IT power distribution system with phase to phase voltage of up to 230V. The socket-outlet shall be installed near the equipment and shall be easily accessible. Battery back-up: 4x1.2V Lexel 600mAh/900mAh Please dispose used batteries at municipal collecting points or dispense them to local stores free of charge.  



Radio function Power consumption: Radio frequency: Number of Radio Keys:



Active: 1500 mA 433.92 MHz depending on region 64 Radio Keys as standard. Special software can be used to increase these to 256 Radio Keys in increments of 64 per software purchase. Contact the nearest supplier for further information.



Coverage:



The normal coverage between a transmitter and receiver in the Bellman Visit System is up to 80 metres with clear line of sight. Coverage is reduced if walls and large objects screen off the signals. Any thick walls constructed of reinforced concrete will greatly affect coverage. The system may also be affected by radio transmitters such as TV transmitters, computers, mobile phones, etc. This means that a unit may work perfectly in one part of the room but not at all in another.
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Additional information Programming pin (16):



For service personal only (Output: 3.3V/max. 150mA) CAUTION: Do not use, unit will be damaged when used.



Activation Radio: Via analogue telephone network:



EN



Bellman Visit system 26 - 120 V RMS, 15 - 100 Hz.



es Self-Maintenance 



Information: 



Test this device once a month



WARNING: The telephone port of the Flasher Receiver must be connected using 26 AWG or greater telecommunications wire. Output signals Output signals Vibrator power



Built-in flash light signal >10 Candela Warning! Flashes can cause epileptic attacks. 2.0 – 4.0 VDC (max. 500mA)



For indoor use only Dimensions Ø x H: Weight: Colour:



Temperature range 0°C – 40°C 70 x 140 mm 320 g White



Optional accessories (sold seperately) Wall Mount Bracket BE9075 Bellman Bed-shaker BE1271 Telephone Flex BE9105 Adapter plug for the appropriate country



BE1444_005MAN002-433-Visit-Flashreceiver.indb 18



2017-09-06 09:33:55



18 FCC ID: WMSBE144X FCC compliance statement This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Warning: Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user’s authority to operate the equipment. NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: • Reorient or relocate the receiving antenna. • Increase the separation between the equipment and receiver. • Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. • Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. IC compliance statement Industry Canada This device complies with RSS-210 of the Industry Canada Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1)This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
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Récepteur Flash BE1442/BE1444



C



1



M



4



Y



CM



5



2



9



6



MY



CY



14



CMY



K



3



15



7



13 8



10



11 12



BE1444_005MAN002-433-Visit-Flashreceiver.indb 21



2017-09-06 09:33:55



21



Récepteur Flash BE1442



Récepteur Flash BE1444



Aperçu



Aperçu



EN



1 Réflecteur pivotant



1 Réflecteur pivotant



2 Flash



2 Flash



FR



3 Lampe témoin de visite orange



3 Lampe témoin de visite orange



4 Lampe témoin de visite verte



4 Lampe témoin de visite verte



5 Lampe témoin de visite jaune



5 Lampe témoin de visite jaune



6 Lampe témoin de visite rouge



6 Lampe témoin de visite rouge



7 Prise pour adaptateur secteur



7 Prise pour adaptateur secteur



8 Entrée pour téléphone analogique



8 Entrée pour téléphone analogique



9 Boutons sourdine / test



9 Boutons sourdine / test



10 Sortie coussin vibrant



10 Sortie coussin vibrant



11 Prise câble



11 Prise câble



12 Support / compartiment à piles



12 Support / compartiment à piles



13 C'est un poste externe



13 Bouton de menu du détecteur de fumée



14 Témoin d'alimentation



14 Témoin d'alimentation



APP



15 Lampe de supervision du détecteur de fumée
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Récepteur flash Belmann Visit, BE1442/BE1444 Généralités Le récepteur flash Bellman Visit fait partie du système Visit Smart Home qui vous aide à superviser votre foyer. Il vous alerte par des flashs stroboscopiques lorsque la sonnette ou le téléphone sonnent, lorsque votre bébé a besoin de vous ou si un feu se déclare. Il est activé par les signaux radios envoyés par les émetteurs Bellman Visit et utilise des voyants colorés pour différencier les alarmes. Vous pouvez également connecter un coussin vibrant (accessoire optionnel) pour être réveillé par des vibrations si quelque chose survient pendant votre sommeil. Pour utilisation à l’intérieur.



Pour commencer Déballer, monter et tester l'appareil 1 Branchez l'adaptateur secteur au connecteur d'alimentation principale du récepteur. Retirez la languette de protection des piles située en bas de l'appareil. Placez le récepteur sur une surface plane ou montez le sur le mur via l'accessoire support mural BE9075. Le récepteur doit être placé là où il est le plus visible. 2 Pour tester le récepteur radio, il est nécessaire de disposer d'un émetteur Bellman Visit. Appuyez sur le bouton test de l'émetteur. 3 Le récepteur déclenche le flash stroboscopique et allume les voyant correspondants. Si un Coussin vibrant est connecté, il vibrera en même temps. Un court appui sur le bouton de test répète la dernière indication. Si rien ne se produit, voir la section Dépannage. 4 You can connect a Bellman bed shaker, BE1271 (optional accessory) to the bed shaker output (10) . When the flash receiver is activated, the bed shaker will vibrate. 5 Vous pouvez connecter le récepteur Flash à une ligne de téléphone fixe via l'entrée téléphone (8) en utilisant le Cordon Téléphone BE9105 (accessoire optionnel) et un adaptateur (accessoire optionnel). Quand le téléphone sonne, le récepteur Flash vous alertera via des flashs stroboscopiques et la lampe jaune (5) s'allumera.



Fonctionnement Fréquence Radio A la livraison, toutes les unités Bellman Visit sont réglées sur la même fréquence radio. Si un voisin utilise un système semblable, il est possible de changer de fréquence radio pour éviter que les systèmes interfèrent.
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Reportez vous pour cela à la page 28 du Guide d'installation. Tous les appareil d'un même système Bellman Visit doivent utiliser la même fréquence radio pour fonctionner les unes avec les autres.



EN



Indications et signaux Dans le système Bellman Visit, c'est en général les émetteurs qui déterminent les indications des récepteurs. Consultez le mode d'emploi respectif de chaque émetteur pour davantage d'informations. Le Récepteur Flash Bellman Visit dispose d'une fonction qui permet simplement de contrôler quelle était la dernière alerte. Appuyez brièvement sur le bouton sourdine / test (9) pour faire apparaître la dernière alerte.



FR APP



Indications du système Ci-dessous vous sont présentées les significations des lampes témoins indiquant l'émetteur qui a active le Récepteur Flash Bellman Visit. 



Lampe témoin orange







pour l'Émetteur Cris de Bébé.



Lampe témoin verte



pour l'Émetteur de Sonnette de Porte d'Entrée.







Lampe témoin jaune



pour l'Émetteur de Téléphone.







Lampe témoin rouge



pour le Détecteur de Fumée.



Si les lampes témoins verte et jaune clignotent en alternance, cela signifie que le Récepteur Flash Bellman Visit choisit la fréquence radio. Le Récepteur Bellman Visit attend des lors un signal radio d'un émetteur du système Bellman Visit qui va adapter le récepteur a la même fréquence radio que celle utilisée par l'émetteur. Flash stroboscopique A l'activation du Récepteur Flash Bellman Visit, le flash (2) clignote d'une puissante lumière blanche. La tête stroboscopique est pivotante afin de pouvoir la diriger a votre convenance. Pour éviter d'être aveugle par les flashs, il convient par exemple de diriger les flashs lumineux vers un mur. Une protection en silicone est également disponible en plusieurs couleurs (article numéro BE9164-BE9167).
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Vibration Le Récepteur Flash Bellman Visit peut actionner un Coussin vibrant Bellman BE1271 (en option) que l'on raccorde à la prise (10) . Le coussin vibrant se place sous l'oreiller. Ses vibrations vous réveillent lorsque le Récepteur Flash Bellman Visit s'active. Pour davantage d'informations sur le vibrateur, consultez le mode d'emploi de l'Émetteur Bellman Visit respectif. Indication des lampes témoins Lorsque la lampe témoin verte s'allume, cela signifie que le Récepteur Flash Bellman Visit est correctement branche au secteur. Le Récepteur Flash BE1442/BE1444 est également équipé de piles de secours et le témoin d'alimentation indique ce qui suit : Témoin d'alimentation



Statut



Lumière verte



Connecté à l'alimentation principale, piles de secours présentes.



Lumière verte clignotante



Connecté à l'alimentation principale, piles de secours non détectées.



Lumière rouge



Alimenté via les piles de secours.



Lumière rouge clignotante



Piles de secours presque déchargées.



Pour plus d'explications sur comment changer les piles, référez-vous au Guide d'installation page 29, section : « Piles de secours ».
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Dépannage en bref Si



Essayez ceci



Rien ne se passe.







Vérifiez que l'adaptateur secteur est correctement branché.







Vérifiez qu'il y a du courant dans la prise murale.







Vérifiez les piles dans les émetteurs.



Le récepteur n'est pas activé.











Le récepteur provoque une indication alors qu'aucun émetteur ne s'est activé.







EN FR



Vérifiez que le récepteur n'est pas placé trop loin des émetteurs en tentant de le déplacer plus près. Vérifiez que le récepteur est réglé sur la bonne fréquence radio. Pour plus d'information, voir Fonctionnement / Fréquence Radio.



APP



Changez la fréquence radio sur toutes les unités du système. Pour plus d'information voir Annexes / Fréquence Radio



Pour de plus amples informations, référez-vous au Guide d'installation.
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EN FR



Guide d'installation



APP



28 Introduction 29 



Piles de secours



30 



Surveillance du détecteur de fumée



32 



Indicateur de surveillance du détecteur de fumée



34 



Information technique
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Introduction Réglages Aucun réglage n'est nécessaire pour une utilisation normale. Ci-dessous se trouvent des informations détaillées pour le cas où vous désireriez changer un réglage.



Changer la fréquence radio Afin d'utiliser plusieurs systèmes Bellman Visit à proximité les uns des autres sans interférences, des fréquences radios différentes doivent être utilisées. Toutes les unités Bellman Visit sont réglées sur la même fréquence radio en sortie d'usine, le canal 0. Cela implique que tous les interrupteurs de fréquence radio sont sur OFF. Voici comment changer la fréquence radio : Ouvrez le couvercle de l'émetteur et déplacez toutes les touches radio vers le haut (position ON). Voir Changer la fréquence radio dans le manuel de chaque émetteur. Maintenez appuyés les boutons sourdine/test en haut du récepteur, jusqu'à ce que les voyants verts et jaunes clignotent en alternance. Relâchez les boutons. Appuyez sur le bouton test de l'émetteur dans les 30 secondes afin de définir la nouvelle fréquence radio. Les lampes témoins de visite du récepteur clignotent quatre fois ensembles pour indiquer que la fréquence radio a été changée. Le récepteur repasse alors en mode normal. Veuillez noter: Toutes les unités Visit doivent utiliser la même fréquence radio pour pouvoir fonctionner en un même groupe.  



 



 



 



Motif signal Un motif signal détermine la manière dont le récepteur d'un système Visit effectue l'indication lorsqu'il est activé. Changer l'interrupteur signal de l'émetteur modifie le motif signal que le récepteur affiche lorsque l'émetteur est activé. Voir le manuel utilisateur de l'émetteur pour plus d'informations.
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Piles de secours



BE1442/BE1444



CAUTION



EN



RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BY AN INCORRECT TYPE.



FR



DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING TO THE INSTRUCTIONS.



APP



Pour commencer • Enlevez la languette de protection des piles située en bas de l'appareil avant utilisation. • Veillez à charger l'unité pendant 24 heures pour vous assurer d'un temps d'utilisation maximal.



Remplacer les piles • Retirez la vis en bas de l'unité pour changer les piles.



• Utilisez uniquement des piles rechargeables 4x1.2VNiMH 600A/900AAA Lexel pour un temps d'utilisation maximal. • Modèle de pile : BE1442 : LH060-3AH45/ LH095-3AH45 BE1444 : LH-095-3AH45



Comment obtenir des piles • Vous pouvez contacter votre fournisseur local ou directement Bellman & Symfon AB.
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Surveillance du détecteur de fumée (BE 1444 seulement) BE1444 possède une fonctionnalité unique lorsqu'il fonctionne avec l'émetteur de détecteur de fumée BE1281 , appelée fonctionnalité de surveillance du détecteur de fumée. Pour activer la surveillance du détecteur de fumée sur le récepteur Flash, vous devez manuellement associer l'émetteur du détecteur de fumée BE1281 afin de laisser le Récepteur Flash mémoriser l'identifiant matériel du détecteur de fumée.



1



12 5s



2



5s 3s



3s



Maintenez appuyé le bouton sourdine/ test en haut du récepteur jusqu'à ce que les lampes témoins de visite verte et jaune clignotent en alternance. Relâchez le bouton.
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Indication de la séquence d'identifiant du détecteur de fumée pour le BE1444



EN



Séquence



FR



Détecteur de fumée 1



APP



Détecteur de fumée 2 Détecteur de fumée 3 Détecteur de fumée 4 Détecteur de fumée 5 Détecteur de fumée 6 Détecteur de fumée 7 Détecteur de fumée 8 Voyant allumé



Voyant clignotant



Quand l'association est réussie, le voyant correspondant s'allume pour indiquer l'identifiant matériel stocké dans la mémoire du BE1444. (Indication : référez-vous aux informations ci-dessus). Attachez l'étiquette correspondante (fournie avec chaque émetteur du détecteur de fumée) sur l'émetteur du détecteur de fumée afin de pouvoir facilement l'identifier par la suite.











Le BE1444 peut mémoriser jusqu'à huit identifiants de détecteur de fumée. Si l'on tente d'en associer un neuvième, les quatre voyants orange, vert, jaune et rouge clignotent en même temps pendant trente secondes, pour indiquer que l'association a échoué et que la surveillance du détecteur de fumée n'est pas disponible.
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Indication de surveillance du détecteur de fumée En cas d'erreur sur le détecteur de fumée BE1281 associé manuellement au BE1444 comme mentionné page 30, la lampe témoin de visite (6) sur le BE1444 se mettra à clignoter. Pour identifier l'erreur, référez-vous au voyant de surveillance du détecteur de fumée (15) et au tableau suivant. Statut



Indication



Essayez ceci



Voyant de surveillance du détecteur de fumée (15) Batterie faible



Connexion perdue







Orange, clignotant











Rouge, clignotant











Erreur matérielle







Rouge











Remplacez la batterie en utilisant le modèle indiqué sur l'étiquette du détecteur de fumée. Vérifiez si les piles dans l'émetteur du détecteur de fumée sont correctes. Déplacez les unités en position d'origine et vérifiez que le message d'erreur disparaît. Nettoyez l'émetteur du détecteur de fumée comme indiqué dans le manuel correspondant. Si l'erreur ne disparaît pas, remplacez l'émetteur du détecteur de fumée.



Si plusieurs détecteurs de fumée BE1281 sont associées manuellement, entrez dans le menu du détecteur de fumée pour trouvez l'unité à l'origine de l'erreur.
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Retirer un émetteur du détecteur de fumée du systèmes



EN Bouton menu



5s



Voyant de supervision du détecteur de fumée LED



Appuyez sur le bouton menu (13) sur le côté de l'unité. Le voyant de surveillance du détecteur de fumée (15) s'allume alors en vert pour indiquez que vous entrez dans le menu système. Appuyez sur le bouton menu (13) jusqu'à ce que le voyant (3) affiche le détecteur de fumée correspondant ainsi qu'indiqué page 31.







Bouton menu















 



FR APP



Maintenez enfoncé le bouton menu de l'émetteur du détecteur de fumée (13) pendant plus de 5 secondes. Relâchez le bouton. Le récepteur Flash indique alors que l'émetteur du détecteur de fumée a bien été retiré en allumant en alternance les voyants quatre fois.



Retirer tous les émetteurs du détecteur de fumée du système



Bouton menu



5s



Voyant de supervision du détecteur de fumée LED



Appuyez sur le bouton menu (13) sur le côté de l'unité. Le voyant de surveillance du détecteur de fumée (15) s'allume alors en vert pour indiquez que vous entrez dans le menu système.
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Bouton menu



Maintenez enfoncé le bouton menu de l'émetteur du détecteur de fumée (13) pendant plus de 5 secondes. Relâchez le bouton. Le récepteur Flash indique alors que l'émetteur du détecteur de fumée a bien été retiré en allumant en alternance les voyants quatre fois.
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Information technique Alimentation électrique 7,5 V DC / 1500 mA. Ce produit a été également conçu pour les systèmes d'alimentation distribués en voltage de phase jusqu'à 230 Volts. La prise de courant doit être installée à proximité de l'équipement et être facilement accessible. Piles de secours : 4x1,2 V Lexel 600mAh/900 mAh Veuillez vous débarrasser des piles usagées dans les points de collecte gratuits installés dans les magasins.







Alimentation principale : 



 



Fonction radio Consommation électrique : Active : 1500 mA Fréquence radio : 433,92 MHz selon la région Nombre de fréquences radio : 64 fréquences radio en standard. Un logiciel spécial peut être utilisé pour aller jusqu'à 256 fréquences, en incréments de 64 par achat de logiciel. Contactez le fournisseur le plus proche pour plus d'information. Couverture : 
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La couverture normale entre l'émetteur et le récepteur dans un système Bellman Vist va jusqu'à 80 mètres en l'absence d'obstacle. Diminue en présence de murs. Des murs épais ou en béton armé peuvent grandement diminuer la couverture. Le système peut également être affecté par les téléviseurs, ordinateurs, téléphone mobile etc. Cela signifie qu'une unité peut marcher parfaitement à un emplacement de la pièce et pas du tout à un autre.
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Informations supplémentaire Pin de programmation (16) : Pour personnel de service uniquement (Sortie : 3,3 V / max. 150 mA) Attention : Ne pas utiliser, ou l'unité sera endommagée.



EN



Activation Radio : Bellman Visit system Via réseau téléphonique analogique : 26 – 120 V RMS, 15 – 100 Hz.



FR APP



Auto-maintenance 



Information : 



Testez cet appareil une fois par mois



Attention : le port téléphone du récepteur Flash doit être connecté en utilisant un câble de télécommunication 26 AWG ou plus. Signaux de sortie Signaux de sortie: Puissance vibratoire:



Flash stroboscopique intégré > 10 Candelas. Attention ! Les flashs stroboscopiques peuvent provoquer des crises d'épilepsie. 2,0 – 4,0 VDC (max. 500 mA) 



Pour utilisation à l'intérieur uniquement: Dimensions Ø x H : Poids : Couleur :







Intervalle de température 0°C – 40°C 70 x 140 mm 320 g Blanc



Accessoires optionnels (vendus séparément) 







Support mural BE9075 Coussin vibrant Bellman BE1271 Cordon téléphone BE 9105 Adaptateur électrique à la norme du pays



BE1444_005MAN002-433-Visit-Flashreceiver.indb 18



2017-09-06 09:33:56



36 FCC ID: WMSBE144x Déclaration de conformité FCC Cet appareil satisfait aux dispositions de la partie 15 des règles FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) Cet appareil peut causer des interférences dommageables et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris celles qui peuvent causer un fonctionnement non désiré. Avertissement : Les altérations ou modifications apportées à cette unité qui ne sont pas autorisées par la partie responsable de la conformité peuvent entraîner la révocation de l'autorisation d'utilisation de l'appareil. Remarque : Cet équipement a été testé et déclaré conforme aux limites pour appareils numériques de classe B, selon la section 15 des règlements de la FCC. Ces limites sont conçues pour fournir une protection raisonnable contre toute interférence dangereuse issue d'une installation résidentielle. Cet équipement produit, utilise et peut émettre de l'énergie radio électrique et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux présentes instructions, peut causer des interférences nuisibles aux communications radio. Cependant, il se peut que des interférences se produisent dans une installation particulière. Si cet appareil cause des interférences nuisibles à la réception des signaux de radio ou de télévision, ce qui peut être déterminé en allumant et en éteignant l'appareil, on encourage l'utilisateur à essayer de corriger ces interférences par l'un des moyens suivants : • Réorienter ou relocaliser l'antenne réceptrice. • Éloigner l'équipement du récepteur. • Brancher l'équipement à une prise autre que celle du circuit auquel le récepteur est relié. • S'adresser au revendeur ou à un technicien radio/TV expérimenté pour obtenir de l'aide. Déclaration d'Industrie Canada Le fonctionnement de cet équipement est soumis aux conditions suivantes : (1)l'équipement concerné ne doit pas causer d'interférences, et (2) il doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences risquant d'engendrer un fonctionnement indésirable. Cet appareil numérique de classe B est conforme à la norme CNR-210 du Canada. Cet appareil numérique de classe B est conforme à la norme RSS-210 du Canada. IC: 6693A-BETXSA2 CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B) Pour obtenir une déclaration de conformité complète, veuillez communi¬quer avec le bureau européen de Bellman & Symfon.
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37 Pour la sécurité de vos enfants Veuillez ne pas oublier que ce produit peut comprendre des petites pièces. Assurez-vous que le paquet et les petites pièces sont gardés hors de portée de votre enfant. For the safety of your children Please be aware that this product may include small parts. Ensure that the package and small parts are kept out of reach from your child.



European Office Bellman & Symfon Europe AB Södra Långebergsgatan 30 436 32 Askim Sweden Phone +46 31 68 28 20 E-mail [email protected]



Asia Pacific Office Bellman & Symfon Asia Ltd. 1401- 06 , Main Tower, GD Int’l Bldg. 339 Huanshi Dong Rd Guangzhou, China, 510095 Phone +86 20 8318 2950 E-mail [email protected]



TM and © 2017 Bellman & Symfon AB. All rights reserved. All product designs are patented.
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